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Agenda  
 
Utvalg: Nes menighetsråd – møte 5/ 2025 

Møtested: Kirkestua i Stavsjø 

Dato:  Tirsdag 1. april 2025  

Tidspunkt:  Kl 18.00– 19.00 

 
Følgende medlemmer innkalles:  
Trond Aspeland, Trine Torp Didriksen, Eldbjørg Leinebø Ekre, Berit Kristin Klevmoen, Liv Kristin Kongsrud, 
Ann-Mathilde Møllerup Lilleengen, Kristin Opsahl, Agnete Skaugen, Bjørn Solberg, Ruth Berit Bøklepp 
Solberg, Laila Stai. 
 
Forfall: Liv Kristin Kongsrud, Trine Torp Didriksen, Laila Stai. Eldbjørg Ekre kom senere.  
 
Referent: Kristin Opsahl  
 
Informasjonssakene utgikk 
 

Sak Beskrivelse Ansvar 
 Informasjonssaker  
 Velkommen Ann-Mathilde 

Møllerup 
Lilleengen 

1 Ord til ettertanke: 
 

Berit Kristin 
Klevmoen 

2 Nytt fra staben: 
 

BKK 

3 Nytt fra fellesrådet: 
  

Kristin Opsahl 

4 Diverse informasjon: 
 

AMML  

5 Nytt fra utvalgene: 
Gudstjeneste- og kulturutvalg: 
Diakoni: 
Undervisning: 
Praktisk utvalg: 
 

Alle 

  
 

 

 Vedtakssaker  
23/25 Gjennomgang av referat MR 3/ 2025: 

Oversendt per e-post 17.03.2025 
Vedtatt 

AMML 
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24/25 Gjennomgang av referat MR 4/ 2025: 
Oversendt per e-post 27.03.2025, se vedlegg 
Vedtatt 

AMML 

25/25 Godkjenning av innkalling og agenda: 
Oversendt per e-post 27.03.2025  
Vedtatt 

AMML 

26/25 Årsrapport 2024: 
Gjennomgått og godkjent uten endringer.   
Vedtatt 

 
Eldbjørg Ekre/ 
AMML 

27/25 Årsmøte 1.4. kl 19 2025: 
Kort planlegging og fordeling av oppgaver: 
Velkommen AMML 
Valg av to til å signere protokollen AMML 
Årsrapport Eldbjørg 
Regnskap/ årsberetning Agnete 
Innspill fra menigheten AMML 
Frampek 2025 AMML 

 
AMML 

28/25 Dåpsgave fra Nes menighet:  
Saken utsettes til neste møte 22.4.2025 

BKK 

29/25 Eventuelt:  
Organisering rundt sommerkonserter og musikkutvalg: 
Musikkutvalget er ikke fulltallig per nå pga ulike faktorer.  
Menighetsrådet stiller seg bak at vi uansett antall ansatte/ 
menighetsrådsmedlemmer prøver å få til sommerkonserter etc, og 
at Eldbjørg med hjelpere jobber videre med dette. Berit Kristin går i 
dialog med administrasjonen om vi kan ha en kirketjener til stede 
på konsertene.  

ELE 

   
 

 Kristin 01.04.2025 
 

          

 


